
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 12. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 469

Hvad har efter ministerens vurdering været de prismæssige konsekvenser for forbrugerne

ved, at man med den nye taxilovgivning, sætter priserne mere fri end tidligere, men lader

relativt få nye vogne komme ind på markedet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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